
AA Nordjylland

Referat fra Regionsmøde d. 9. september 2024
De Frivilliges Hus, Hadsundvej 35, 9000 Aalborg

Dagorden

0. Valg:
    - Der blev afholdt formands valg og Michael blev enstemmigt valg. Han fortalte
       lidt om sig selv.

1. Godkendelse af referat:
    - Referatet fra d. 15 Juni blev godkendt.
    - Lise valgt som referent.

2. Valg af ordstyrer:
    - Claus valgt som ordstyrer.
    
3. Servicekonference:
    - Der vil blive afholdt et seminarium mandag d. 21 oktober i De Frivilliges Hus Kl. 
19-21
      så de delegerede er klædt på til servicekonferencen.     
    - Christina har trukket sig, men Beata tager pladsen.
    - Som det ser ud nu er Finn, Maibritt, Michael og Beata 1 års delegerede. 
      2 års delegerede Lis og Ingel
      3 års delegerede Helle K.
      4 års delegerede Søren Bo

4. Temadage mm. i regionen:
    - Fredag d. 8 november bliver der en hygge Tema aften med Bill og Bob filmen og
       bagefter, AA møde i De Frivilliges Hus. 
    - Nytårskuren vil blive afholdt i Hjørring lørdag d. 18 januar 2025, kl. 12-16
       Ole og Pia vil fortælle AA`s historie og AA`s struktur, men kom gerne en time 
tidligere
       til Regionsmøde mellem kl. 11-12
 
5. Nyt fra grupperne:
    - Fredagsgruppen i frivillig huset vokser møde deltagelsen men
       torsdagsgruppen er lukket.

6. Økonomi:
    - Erik havde afstemt regnskab og det ser godt ud økonomisk, der skal også bruges en 
del på
       servicekonferencen, nytårskur og filmaften.



7. Nyt fra udvalg:
    - Der bliver lagt nogle nye speak ind på AA`s hjemmeside.

8. Nye medlemmer til HSR:
    - Der er ikke fundet nye repræsentanter til HSR men Claus og Søren Bo vil deltage i 
HSR
      d. 7 december som suppleanter.

9. Medlemmer til andre udvalg som TEU og LIV
    - LIV: Landsdækkene informations udvalg. Der mangler vi folk.
    - TEU: Telefon og email udvalg. Beata er ny i dette udvalg.
    - Hvordan for vi flere til at komme til RNJ og melde sig til de forskellige service 
udvalg. 
    - Møderne kan afholdes på teams.

10. Evt.
      - Der vil fremover blive afholdt RNJ med en påtænkt ny stradegi.

Ref. Lise

Mødedeltagelse 8


